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ZÁPISNICA 
z 18. zasadnutia  

Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
konaného 28. 11. 2012 

 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Plnenie uznesení 
3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja 

na 19. zasadnutí Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 17. decembra 2012. 
a) Bod č. 5  Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012    
b) Bod č. 6  Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2013 - 2015    
c) Bod č. 7  Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov    

d) Bod č. 8  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 
o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 

e) Bod č. 9  Návrh reštrukturalizácie dlhodobých záväzkov KSK z roku 2010 
f) Bod č. 14  Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na I. polrok 2013 
g) Bod č. 15  Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2013    
h) Bod č. 16  Informácia o realizácii projektu EHMK    
i) Bod č. 19  Návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti ORID, s. r. o.     

4. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
5. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
6. Rôzne 
7. Záver zasadnutia 
 
 
K bodu č. 1 
Otvorenie 
 
Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvoril PhDr. Miroslav Semeš, PhD., 
podpredseda DK, ktorý ospravedlnil neúčasť predsedníčky DK, Mgr. Grečkovej kvôli účasti 
na zasadnutí NR SR a privítal hostí: Ing. Bartoša, riaditeľa SC KSK, Ing. Krempaského, 
riaditeľa ORID, s.r.o., Ing. Karafovú, vedúcu Odboru financií Úradu KSK, PhDr. Kovácsovú, 
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vedúcu Odboru kultúry a cestovného ruchu a Ing. Olexu, PhD., vedúceho odboru dopravy 
Úradu KSK a prítomných členov komisie. 

Podpredseda DK požiadal členov komisie, aby sa vyjadrili k programu, z ktorého navrhol 
vypustiť písm. i) v bode č. 3 kvôli stiahnutiu materiálu z rokovania Zastupiteľstva KSK.  

Prítomní členovia Dopravnej komisie odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 

 
K bodu č. 2 
Plnenie uznesení 
 
Vyjadrenie: 

Podpredseda DK informoval o splnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia DK. 
Prítomní nemali žiadne pripomienky. 

Prítomní členovia Dopravnej komisie zobrali informáciu na vedomie. 
 
 
K bodu č. 3 
Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 
19. zasadnutí Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 17. decembra 2012 
 
Vyjadrenie: 

Podpredseda DK požiadal Ing. Karafovú, aby poskytla bližšie vysvetlenie k materiálom 
„Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012“ a „Návrh rozpočtu 
Košického samosprávneho kraja na roky 2013 - 2015“. Ing. Karafová predstavila materiály 
a zdôraznila ich najdôležitejšie oblasti (napr. financovanie dopravcov, EHMK, financovanie 
stravovania neštátnych zariadení). Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Prítomní členovia DK odporučili Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiály 
„Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012“ a „Návrh rozpočtu 
Košického samosprávneho kraja na roky 2013 – 2015“. 

Podpredseda DK požiadal prítomných, aby sa vyjadrili k materiálu „Informácia 
o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní 
dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“.  Prítomní nemali pripomienky ani otázky. 

Prítomní členovia DK odporučili Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 
„Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“. 

Podpredseda DK požiadal zástupcov Odboru školstva Úradu KSK (Ing. Eperješi a Mgr. 
Jarušinská), aby prezentovali materiál „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam“. Zástupcovia odboru 
školstva informovali nevyhnutnosť zmeny VZN, kvôli zmene zákona a novej povinnosti VÚC 
financovať aj stravovanie neštátnych školských zariadení. Prítomní nemali žiadne 
pripomienky ani otázky. 

Prítomní členovia DK odporučili Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál 
„Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytnutí 
finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 
školám a školským zariadeniam“. 

Ing. Olexa, PhD. predstavil materiál „Návrh reštrukturalizácie dlhodobých záväzkov KSK 
z roku 2010“. Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Prítomní členovia DK odporučili Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál 
„Návrh reštrukturalizácie dlhodobých záväzkov KSK z roku 2010“. 
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Podpredseda DK požiadal prítomných členov DK, aby sa vyjadrili k materiálom 
„Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 
polrok 2013“ a „Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2013“. Prítomní nemali 
žiadne pripomienky ani otázky. 

Prítomní členovia DK odporučili Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiály: 
„Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 
polrok 2013“ a „Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2013“ 

Podpredseda DK požiadal PhDr. Kovácsovú, aby prítomným priblížila materiál 
„Informácia o realizácii projektu EHMK“. Vedúca Odboru kultúry a cestovného ruchu 
uviedla základné informácie o zapojení KSK do projektu EHMK (ostrovy kultúry, súčasti 
projektu, ktoré nestihnú termíny: Východoslovenská galéria kvôli archeologickému výskumu 
a Východoslovenské múzeum kvôli rôznym zdrojom financovania). 

Ing. Bartoš navrhol pripravované  podujatie „Cestárske ródeo“ presunúť do Košíc v rámci 
projektu EHMK a koordinovať s ostatnými podujatiami. PhDr. Kovácsová prisľúbila 
spoluprácu pri koordináciin, nakoľko je členkou Koordinačného výboru EHMK. 

Prítomní členovia DK odporučili Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 
materiál „Informácia o realizácii projektu EHMK“. 

 
 
K bodu č. 4 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
 
Vyjadrenie: 

Podpredseda DK požiadal o informáciu o aktuálnom stave vo verejnej doprave. Tému 
pravidelnej autobusovej dopravy prezentoval Ing. Olexa, PhD., ktorý informoval o zaslaní 
definitívneho znenia dodatku č. 3 k dlhodobým zmluvám dopravcom na podpísanie. Okrem 
zníženia primeraného zisku dopravcov zafixovaním výpočtu na pevnú cenu nafty sa 
s dopravcami podarilo dohodnúť zníženie oprávneného medziročného nárastu miezd 
u dopravcov v roku 2012 a zvýšenie kontroly kvality poskytovaných dopravných služieb. Po 
uskutočnení parciálnych porád s dopravcami, zástupcami obcí, ZSSK a ORID, s.r.o. schválil 
Odbor dopravy Úradu KSK návrhy cestovných poriadkov, ktoré reagovali na zmeny 
v rozsahu a organizácii železničnej dopravy a zlepšili koordináciu systémov verejnej dopravy. 

Ing. Olexa, PhD. ďalej uviedol, že Železničná spoločnosť Slovensko, a.s. bude na základe 
objednávky od MDVRR SR obmedzovať dopravné služby na niektorých tratiach KSK úplne 
(Spišské Vlachy  - Spišské Podhradie, Bánovce n. O. - Veľké Kapušany) a na niektorých 
čiastočne (Turňa n. B. - Plešivec, Nálepkovo - Červená Skala). Dopravné služby budú pre 
verejnosť zabezpečované iba zo strany autobusovej dopravy, ktorá bola prispôsobená 
uvedeným skutočnostiam. Situácia bude monitorovaná a v prípade vyskytnutia kapacitných 
problémov bude efektívne riešená. 

Ing. Olexa, PhD. doplnil aj informácie o integrovanej doprave. Prepravný poriadok 
KORID je v záverečnej fáze pripomienkového konania zo strany ZSSK. Infraštruktúra IDS je 
riešená 

a) v Moldave n. B. - TIOP vo fáze platného územného rozhodnutia, 
b) v Košiciach - vo fáze prípravy na územné konania, 
c) TIOP Trebišov - vo fáze záväzného pokynu ŽSR, 
d) elektrifikácia trate Bánovce n. O. - Humenné, vrátane TIOP Michalovce - vo fáze 

záväzného pokynu ŽSR, 
e) elektrifikácia trate Haniska p. K. - Moldava n. B., mesto - vo fáze spracovávania 

projektu - zhotoviteľ projektu - firma PRODEX. 
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P. Rečka sa posťažoval na náročné rokovania s dopravcami, nakoľko sa nechcú finančne 
podieľať na nákladoch spojených s údržbou, resp. úpravou autobusových zastávok 
a zastávkových zálivov. Zároveň sa informoval na plošný zákaz prevádzky tranzitnej 
nákladnej dopravy na cestách II. a III. triedy. 

Ing. Olexa, PhD. uviedol, že momentálne prebiehajú rokovania MDVRR SR, ČESMAD-u 
a zástupcov VÚC, s cieľom dosiahnuť primeranú ochranu ciest II. a III. triedy, no bez 
neopodstatneného zvýšenia nákladov cestných dopravcov. O výsledkoch rokovaní budú všetci 
informovaní, nakoľko sa spomínané obmedzenia budú realizovať formou zákona. 

Prítomní členovia Dopravnej komisie zobrali informácie na vedomie. 
 

 
K bodu č. 5 
Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
 
Vyjadrenie: 

Podpredseda DK požiadal Ing. Bartoša o poskytnutie informácií v cestnom hospodárstve. 
Ing. Bartoš, riaditeľ SC KSK, prezentoval aktuálnu činnosť SC KSK, ktorá sa dominantne 

týka začatia zimnej údržby. SC KSK zároveň dokončuje opravy po povodniach (most 
Olcnava), odstraňuje zosuvy a čistí priepusty. Následky povodní ešte neboli v úplnom rozsahu 
odstránené v obciach Rudňany a Slovinky. 

Ing. Bartoš uviedol, že preťažené nákladné vozidlá spôsobujú poškodenie nielen povrchov 
vozoviek, ale i podložia samotnej cesty.  

Záverom poskytol konkrétne informácie o spôsobe zimnej údržby, termínoch 
a technickom stave vozidlového parku SC KSK.  

Projekty na čerpanie z ROP aj naďalej čakajú na výzvu Ministerstva pôdohospodárstva  
a rozvoja vidieka. Pokračujú prípravy v projektovej dokumentácii na obnovu ďalších mostov. 

Prítomní členovia Dopravnej komisie zobrali informácie na vedomie. 
 
 

K bodu č. 6 
Rôzne 
 
Vyjadrenie: 

Podpredseda DK požiadal prítomných o návrhy na témy. Prítomní nepredložili žiadne 
návrhy. 

 
K bodu č. 7 
Záver zasadnutia 
 
Vyjadrenie: 

PhDr. Miroslav Semeš, PhD. poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrel 
zasadnutie Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 
...................................................... 

Ing. Radovan Hužvík 
tajomník komisie 

...................................................... 
PhDr. Miroslav Semeš, PhD. 

podpredseda komisie 
 


